
Motie ‘N279 en omstreken’
Agendapunt 10: vaststelling duurzame mobiliteitsvisie Meierijstad

De raad van Meierijstad in vergadering bijeen op 27 januari 2022;

Gehoord de beraadslaging;

Constaterende dat:
• De A50 en de N279 én de Rembrandtlaan/Corridor de belangrijkste ontsluitingswegen 

zijn voor Meierijstad en belangrijk zijn voor heel Brabant; 
• De komende jaren nog veel meer verkeer wordt verwacht o.a. door toename van het 

aantal inwoners, toename van de bedrijvigheid én de aantrekkelijkheid van de route Den 
Bosch – Helmond;

• De uitspraak van de Raad van State rondom de N279 door de Raad van State hoe dan 
ook effect heeft op de realisatie van de Mobiliteitsvisie; 

• Concrete en lokale maatregelen nieuwe oplossingen voor de N279 in de weg kunnen 
staan; 

Overwegende dat:
• Een duurzame en leefbare oplossing voor de N279 gewenst is; 
• De uitspraak van de Raad van State de kans biedt om opnieuw naar de situatie te kijken 

met creativiteit en een open blik;
• Er al verschillende en mogelijk kansrijke ideeën zijn voor meer duurzame en leefbare 

oplossingen, zoals ongelijkvloerse kruisingen, ondertunneling en omleidingen; 
• Het zoekgebied daarvoor wel veel groter moet zijn; 

Verzoekt het college om: 
1. Samen met de provincie een verkenning te beginnen voor het opnieuw bekijken van de 

ambities en doelstellingen voor de N279 met duurzame en leefbare opties en een ruim 
zoekgebied, inclusief een participatieproces met inwoners en bedrijven; 

2. De raad voor 1 december 2022 te informeren over de voortgang dan wel uitkomsten van 
genoemde verkenning. 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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